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lmsóeltkérdés

„Hogyan gördül a Magyar Honvédség gépjármff-programja?" chnmel a Házszabály 91 .
§-a alapján kérdést kívánok benyüjtani Juhász Ferenc honvédelmi miniszter íurhox .
A érdésre a választ arásban kérem .

Tisztéjt Miniszter urt

A 2002-es választási ka rnpányban Ön azt így-te a Magyar Honvédségnek, a katonáknak, hogy
kiemolt feladatként fogják kezelni a Magyar Honvédség korszer géWAnnűveinek
beszerzését. Vélhetően nem ennek jegyében vásárolták meg, a mintegy 500 db használt
gépjárművet a német hadseregtől . Közeledvén a kormányzati ciklus végéhez, szeretnek képet
kapra arról, hogy az üj gépjsínndvek beszerzésében milyen eredményeket tudhat maga mogőtt
a tárca? T .erem Miniszterúr szíves tájékoztatását az alitbbiakröl :

1 . levenkénti bontásban hány darab dj gépjárművet vásárolt a HM?
2. Fentiek közül h€tny darab a személygépkocsi?
3. Az dsszes gépjárműből hány darab került katonai alakulatokhoz?
4. ívenkénti bontásban mindezelae hány forintot kolton a HM?
5. A ciklus alatt beszerzett gépjármífvek hány százalékát teszik ki a jelenleg megl&S

összes gépjárműnek?

Amennyiben a fentkért adatok szolgálati titkot képe2nénck, válaszát minősített iratban kérem .

Budapest, 2005. december 21 .

Dr. Sirnicakö István
Fidesz - Magyar Polgári Szűvetség
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